
 

 

 

DECLARATION 聲明 

NON-US STATUS 非美國身份 

 

1.  (Chinese Name)      (English Name) 
本人，(中文姓名)                         (英文姓名)                             
 
€ HKID No. 香港身份證號碼                       
 
€ Passport No. 護照號碼                        
 
€ Others Identification 其他身份證明文件               Document No.                 
 
Certify I am not a US Person for US tax purpose 
確認本人為美國國家稅務局定義之非美國身份。 
 
I acknowledge that I must inform Hermes Securities Limited within 30 days in the event of a change in 
circumstance impacting my status as a non-US Person and I agree to provide the Company with any 
document requested by the Company to support my status as non-US Person for US tax purposes. If my 
status changes to that of a US person, I will notify the Company within 30 days of that change, and I 
agree to provide the Company with an IRS Form W-9 and any other document requested by the Company 
relating to that status. 
如情況變更以致影響本人非美國身份的確定性，本人承諾將於 30 天內通知凱敏證券有限公司(「貴
公司」)並同意向 貴公司提供與該身份相關的證明文件，以確認本人為美國國家稅務局定義之非
美國身份。如本人的身份改變為美國人士，本人承諾將於發生該改變起計３０天內通知 貴公司，
並同意向貴公司提供美國國家稅務局Ｗ－９表格及任何其他 貴公司要求與該身份相關的證明文
件。 
 
By signing this form, I also acknowledge and agree that Hermes Securities Limited has no liability in 
respect of any of my tax obligations and/or any legal and/or tax advice provided to me by third parties. 
本表格一經簽署，即本人確認及同意凱敏證券有限公司對本人之任何第 3 方向本人所提供之法律及
或稅務意見均無任何責任。 

 

 

 

 

 

Signature 簽署 

 

 

Date 日期 

 


